
Løgstrup Strategi og Udviklingsråd 
Mødereferat 

Mødet afholdt den  2. april 2024 

Placering  Pedelhuset, Borgergade 10, Løgstrup 

Deltagere: 

Dan Sauer 

Anders Jensen 

Kirsten Mougaard 

Henrik Scandorf Sørensen 

Esther Døssing 

Afbud fra: 

Anders Kristian Pugdahl 

Emil Jensen 

Karine Frederiksen 

Borgerforeningen: 

Ingen 

Gæst: 

Ingen 

Dagsorden 

1. Status på projekterne i områdefornyelsen  
a. Lys i multiparken 
b. Ungemødested 
c. Byparken og parkhuset 
d. Biodiversitet i byen 
e. Bytorvet 
f. Cykelsti 

2. Ansøgning om trafikdæmpning på Østergade ifb. med opgravningen 
3. Ansøgning om cykelsti på Vordevej, så den kommer med på ønskelisten 
4. Øvrige opgaver for Udviklingsrådet  
5. Næste møde  
6. Eventuelt 

 



1 Henrik har kontaktet kommunen for at få tydeliggjort reglerne for vores 
arbejde og har fået følgende oplysninger: 
Vi må kalde undergrupperne det vi ønsker, men kommunen omtaler 
det som arbejdsgrupper, vi vil kalde dem følgegrupper 
En (arbejdsgruppe) følgegruppe etableres når der er behov for 
borgerinddragelse 
Det ønskes at følgegrupperne er sammensat med så mange forskellige 
persontyper som muligt, men det vigtigste er at dem der deltager, er 
engagerede og interesserede i det arbejde der skal laves i 
følgegruppen. 
Bypedellerne skal inddrages, det vil sige høres, i følgegrupperne. 
Bypedellerne kan også være en del af en følgegruppe, hvis de ønsker 
det. Esther har kontakten mellem følgegrupperne og Bypedellerne.  
A  Der er aftalt et møde med kommunens medarbejder Camilla den 9. 
april 2024, hvor emnet behandles. Gudrun Bjerregaard og Karina Riis 
Frederiksen deltager 
B Sofie Ringgaard, Daniel Ambrosius og Anders Jensen er i gruppen 
der arbejder med at få oprettet et ”Ungemødested”. Der har været 
afholdt et møde med de unge og et teams møde med kommunen. På 
nuværende tidspunkt arbejdes der med at finde et sted og flere 
lokationer er i spil. Det drejer sig om Nykroen, Det hvide hus skråt 
overfor Nykroen. Hallen har også været på tale, men det blev afvist. 
Kommunen understregede, at følgegruppen skal sikre sig at der er 
unge der deltager i gruppens arbejde. Følgegruppen har kontakt med 
ca 8 unge mennesker der har indvilget i at deltage i følgegruppen.  
Følgegruppen har udarbejdet en ”arbejdsliste” med tanker og 
betingelser for ungemødestedt. ”Arbejdslisten” er et udgangspunkt, og 
kan tilrettes til de faktiske forhold. Det næste møde med kommunen 
den 30.4.24,  
Anders nævnte at der ikke var meget erfaring med ungemødesteder at 
finde i landet. Kirsten nævnte at Gæstgiveriet havde fungeret delvis 
som sådan for år tilbage, og vil kontakte en af dem der drev det for at få 
hendes erfaringer 
C Byparken projekteres i 2024. Der skal etableres en følgegruppe til 
Byparken efter sommerferien. Pedellerne har et stort ønske om et hus, 
og presser på for at få en afklaring på, om det må/kan bygges. Der skal 
først indhentes dispensation og byggetilladelse, så byggeriet kan ikke 
forventes påbegyndt før efter sommerferien.  



D   Biogruppen havde haft møde den 7. marts 2024. Referatet herfra 
blev gennemgået. Referatet ligger på Borgerforeningens hjemmeside.  
E  Projektet afventer projektering i efteråret 2024. Der skal nedsættes 
en følgegruppe efter sommerferien. 
F  Der ønskes etableret en cykelsti fra Nykroen til Himmerlandsstien, 
på Hovedgaden. Intet nyt i denne sag, der forventes påbegyndt i 2026 

 
2 Vi drøftede om der var behov for at få lavet trafikdæmpning på 

Østergade. Gaden er gravet op lige nu i forbindelse med kloakarbejder, 
og der kunne måske laves ”bump” på vejen når den skal asfalteres 
igen. Vi blev enige om at afvente en trafiktælling og lave en ansøgning 
senere, hvis behovet er der.  
Henrik har lavet ansøgning om en fodgængerovergang på Hjarbækvej, 
fra Lærkebakken.  

3 Henrik laver en ansøgning til cykelsti på Vordevej 
4 Karina har udarbejdet en liste over ”Projekt-idéer fra borgermødet” 

Listen forventes at blive lagt på Borgerforeningens hjemmeside. Listen 
er omfattende og dækker mange forskellige indsatsområder, men det 
forventes at listen er i stadig udvikling i takt med at der kommer nye 
ideer og ønsker til udviklingen af Løgstrup.  

5 Næste møde aftalte vi til den 11. juni 2024. 
6 Der blev spurgt om vi viste, hvornår hundeskoven får hegn sat op. 

Karina er i kontakt med leverandøreren, men vi ved ikke noget konkret 
om, hvornår vi kan forvente at de sætter det op.  
 

Løgstrup, 3. april 2024 

Kirsten Mougaard 

Referent 


